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Z á p i s n i c a 
z riadneho zasadnutia Komisie športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ v Galante  

konaného dňa  10. 09. 2018 

 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

  

Program zasadnutia:      1. Informácia o príjmoch SŠZ za  máj - august 2018 

2. Analýza rozpočtu za I. polrok 2018 - SŠZ 

3. Analýza rozpočtu za I. polrok 2018 - oblasť športu 

4. Vyhodnotenie športových podujatí počas GT - 2018 

5. Správa o revitalizácii športovísk a športových zariadení v meste 

Galanta 

6. Rôzne 

 

 

Otvorenie:  

Mgr. László Benkovics, z poverenia predsedu komisie, privítal na zasadnutí komisie športu, 

mládeže a telesnej výchovy MsZ všetkých prítomných a oboznámil ich s programom zasadnutia. 

 

S navrhnutým programom zasadnutia všetci prítomní členovia komisie súhlasili. 

 

 

Bod č. 1)  Informácia o príjmoch SŠZ za  máj - august 2018 

 

Mgr. László Benkovics – dal slovo riaditeľovi SŠZ. 

Štefan Varga - informoval prítomných o príjmoch SŠZ za uvedené obdobie.  

Roman Kollárik – vyjadril pochvalu pre Štefana Vargu za dosiahnuté pracovné výsledky. 

Mgr. László Benkovics – ďakuje za vyčerpávajúce informácie. 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ v Galante informáciu o príjmoch SŠZ          

za máj - august 2018 berie na vedomie. 

 

 

Bod č. 2) Analýza rozpočtu za I. polrok 2018 - SŠZ 

 

Mgr. László Benkovics – dal slovo riaditeľovi SŠZ. 

Štefan Varga - informoval prítomných o plnení rozpočtu SŠZ za uvedené obdobie. Konštatoval 

zníženie nákladov na kúrenie z dôvodu modernizácie kotolne.  

Mgr. László Benkovics – ďakuje za vyčerpávajúce informácie. 

 

Komisia  športu, mládeže a  telesnej výchovy MsZ v  Galante analýzu rozpočtu za I. polrok 

2018 - SŠZ berie  na  vedomie. 
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Bod č. 3 ) Analýza rozpočtu za I. polrok 2018 - oblasť športu 

 

Mgr. Zsolt Barczi – dal slovo Ing. Tiborovi Drozdovi, poverenému zástupcovi vedúcej OSS. 

Ing. Tibor Drozd – oboznámil prítomných s analýzou rozpočtu za I. polrok 2018 - oblasť športu. 

Mgr. Jozef Gál – sa informoval, akou formou sa použila čiastka 7000 EUR z dotácie od 

spoločnosti SAMSUNG a či sa uvedená suma musí zohľadniť aj v rozpočte na rok 2019. 

Ing. Tibor Drozd – informoval, že uvedená čiastka bola jednorazová a použila sa na nákup 

športových tričiek pre bežcov, zabezpečenie vystúpení hudobných skupín a ozvučenia športovej 

udalosti. 

Mgr. Zsolt Barczi – navrhol presunúť finančné prostriedky z kapitoly 08.1.0 „Rekreačné 

a športové služby“ z položky 642 001 „Príspevky pre ŠK a TJ“ do kapitálových výdavkov pre 

Správu športových zariadení v Galante účelovo určených na rekonštrukciu hľadiska v športovej 

hale vo výške 10 600 €. 

Štefan Varga – konštatoval, že uvedené finančné prostriedky výrazne napomôžu zrealizovať 

opravu hľadiska v športovej hale. 

Mgr. Jozef Gál – vyjadril zmiešané pocity, lebo uvedené finančné prostriedky boli v rozpočte 

určené na podporu športu v meste Galanta, ale za podmienok, že sa financie použijú účelovo na 

opravu hľadiska s prevodom súhlasí. 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy  MsZ v Galante   jednomyseľne  odporučila   MsZ 

schváliť presun finančných prostriedkov z kapitoly 08.1.0 „Rekreačné a športové služby“ 

z položky 642 001 „Príspevky pre ŠK a TJ“ do kapitálových výdavkov pre Správu športových 

zariadení v Galante účelovo určených na rekonštrukciu hľadiska v športovej hale vo výške 

10 600 €. 

 

 

Bod č. 4) Vyhodnotenie športových podujatí počas GT - 2018 

 

Mgr. Zsolt Barczi – odovzdal slovo Ing. Tiborovi Drozdovi, poverenému zástupcovi vedúcej OSS. 

Ing. Tibor Drozd – oboznámil prítomných s vyhodnotením športových podujatí počas GT – 2018. 

Mgr. Zsolt Barczi – ďakuje za vyčerpávajúce informácie. 

 

Komisia  športu, mládeže a  telesnej výchovy MsZ v  Galante vyhodnotenie športových 

podujatí počas GT - 2018 berie  na  vedomie. 

 

Bod č. 5) Správa o revitalizácii športovísk a športových zariadení v meste Galanta 

 

Mgr. Zsolt Barczi – dal slovo riaditeľovi SŠZ. 

Štefan Varga – poďakoval prítomným za podporu počas celého obdobia pôsobenia komisie športu, 

mládeže a telesnej výchovy MsZ v Galante. Konštatoval, že za posledné štyri roky sa vykonalo 

veľké množstvo opráv a revitalizácií na všetkých športoviskách a športových zariadeniach v meste 

Galanta, ktoré budú mať v budúcnosti značný vplyv na úsporu finančných prostriedkov z mestského 

rozpočtu. Informoval komisiu o konkrétnych opravách na športoviskách a športových zariadeniach. 

Mgr. László Benkovics – uviedol, že mal možnosť vzhliadnuť zrekonštruovaný atletický areál 

v Dubnici a otvoril tému, či by nebolo možné v budúcnosti vyžiadať finančné prostriedky od 

Slovenského atletického zväzu na renováciu atletickej dráhy na futbalovom štadióne v Galante. 

Mgr. Jozef Gál – uviedol, že momentálne nie je možné získať finančnú dotáciu v takej veľkej 

výške od atletického zväzu. 

Mgr. Zsolt Barczi – ďakuje za vyčerpávajúce informácie. 

 

Komisia  športu, mládeže a  telesnej výchovy MsZ správu o revitalizácii športovísk a 

športových zariadení v meste Galanta berie  na  vedomie. 
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Bod č. 6) Rôzne 

 

Mgr. Zsolt Barczi – predložil žiadosť OZ Galantská Interliga o finančnú pomoc pri príležitosti 

účasti výberu Interligy na majstrovstvách Európy. 

 

Komisia  športu, mládeže a  telesnej výchovy MsZ v Galante jednohlasne konštatovala, že 

v rozpočte nie sú financie na podporu uvedenej športovej udalosti. 

 

Ing. Tibor Drozd – informoval o cyklistickej súťaži Okolo Slovenska, ktoré sa uskutoční 

16.9.2018 od 8:00 do 18:00 v meste Galanta. 

Peter Tomič – sa informoval, že z akej položky sa hradia náklady na uvedenú športovú udalosť. 

Ing. Tibor Drozd – podľa mojich informácií sa náklady hradia zo sponzorských príspevkov. 

Peter Tomič – požiadal predsedu komisie položiť túto otázku na MsZ. 

Mgr. Zsolt Barczi – berie na vedomie a ďakuje za vyčerpávajúce informácie. 

 

 

Predseda komisie záverom poďakoval všetkým prítomným za aktívnu účasť. Termín nasledujúceho 

zasadnutia bude stanovený v zmysle programu komisie. 

 

 

 

 

                   Mgr. Zsolt Barczi v. r.  

            predseda komisie        

 

V Galante 10.09.2018  

Zapísal: Ing. Tibor Drozd  

 

 

 


